

# ITALIAN CRAFT BEER

## 意大利手工精酿啤酒 (750ml)

150¥ ONE BOTTLE 一瓶

From the second bottle,  
You will get 50 ¥ off on every bottle!  
购买手工精酿啤酒, 从第二瓶起,  
每瓶立减 50 ¥

### **CURMI** 库米啤酒

Type of beer 啤酒种类: **WHEAT BEER** 小麦啤酒

Alcohol content 酒精含量 5.8%

*Excellent with: raw vegetables with dip, delicate foods without greasy sauces, such as fish or white meat, fresh soft cheeses, sponge cake.*

适配食物: 生蔬菜蘸, 精致的食物不油腻的酱汁, 如鱼和白肉, 新鲜软奶酪, 海绵蛋糕

### **TRE+DUE** 3+2 啤酒

Type of beer 啤酒种类: **UNFILTERED, HIGHLY HOPPED, SPICED LIGHT ALE**

带强烈酒花味、含香料的低浓度啤酒 Alcohol content 酒精含量 3.2%

*Excellent with: fragrant, fresh foods, also seasoned or rich, provided their flavor is not overcome by the bitterness of the drink.*

适配食物: 只要食物的味道不被啤酒的苦味盖过即可。适宜与新鲜、清香亦或浓郁、醇厚的食物

### **AUDACE** 奥达斯啤酒

Type of beer 啤酒种类: **BELGIAN STRONG ALE** 比利时烈性爱尔啤酒

Alcohol content 酒精含量 8.4%

*Excellent with: rich food but without greasy sauces, smoked or savory dishes since the ale has little hoppiness.*

适配食物: 不含油腻的酱汁的肉类、重口味、烟熏或咸味食物

### **NEBRA** 娜波啤酒

Type of beer 啤酒种类: **AMBER-COLOURED BEER** 琥珀色啤酒

Alcohol content 酒精含量 8%

*Excellent with: on its own and on any occasion; also excellent at the end of dinner with a delicate, hard biscuit.*

适配食物: 适合任何场合饮用, 晚餐后配合硬饼干饮用更佳

### **OPPALE** 欧宝啤酒

Type of beer 啤酒种类: **HOPPED ALE** 酒花爱尔啤酒

Alcohol content 酒精含量 5.5%

*Excellent with: fatty and rich foods.*

适配食物: 油腻, 浓厚的食物

# ITALIAN WINES

## white wines 白葡萄酒



### **CHARDONNAY DOC 霞多丽西西里** glass 一杯 39¥ bottle 一瓶 188¥

Slightly spicy floral tones, followed by sweet orange blossom and peach tones with an aromatic fennel seed top note. On the palate there is a lot of the same sweet orange toned fruit that is found on the nose with bright acids, leading to a perfect long finish. Alc 13%

轻微香料和花香气息，伴随着甜橙树花香，水蜜桃和茴香种子的气息。在口腔内同样能找到相同的甜橙口感和酸度，随之而来是完美而长久的余味。酒精度：13%



### **1928 PROSECCO CAVICCHIOLI 意大利之花普劳塞考**

glass 一杯 39¥ bottle 一瓶 168¥

Italian Prosecco with an intense aroma of candied fruits and sweet flowers. His taste is lively, fresh, delicate, with persistent perlage and an aromatic finish. Alc 11%

意大利之花-普劳塞考。馥郁着果脯和鲜花的芳香，口感细腻鲜活，馨香的余味徘徊在味蕾间久久不愿离去。酒精度：11%



### **MOSCATO GIALLO 费尔米安黄莫斯卡托白葡萄酒** glass 一杯 45¥ bottle 一瓶 198¥

The color is intense straw yellow. The bouquet is aromatic with notes of mature fruit.

Flavour is intense, sweet, and soft with hints of tropical and mature fruit like yellow peach and melon. Alc 10,5%

颜色呈强烈的稻黄色。酒香散发着成熟水果的芬芳。口味浓烈，甜蜜，柔和且带有一丝热带成熟果实黄桃和甜瓜的味道。酒精度：10,5%



### **1868 CARPENE Malvolti DOCG VALDOBBIADENE PROSECCO SUPERIORE**

卡玛酒园普劳塞考起泡葡萄酒 bottle 一瓶 288¥

The Colour is straw yellow with greenish nuances. the Bouquet is very delicate and fruity, with an aroma of apple. the flavor is fruity, soft and dry at the same time thanks to its typical acidity.

The Perlage is very fine and persisting, conveying a lively and elegant feeling. Alc: 11%

稻黄色酒体掩映出一抹亮绿色泽。青苹果、柑橘的芬芳加上几许蔬菜清香，颇为精致。青苹果的优雅清香与新鲜的果酸交织融合，相得益彰。回味持久绵长。酒精度：11%

## red wines 红酒



### **CABERNET IGT SOLELUNA 赤霞珠** glass 一杯 39¥ bottle 一瓶 168¥

Deep ruby red color. Its intense and slightly herbaceous aroma shows an aristocratic character and a light tannic note. Alc 13%

深红宝石色调，带有强烈浓郁芳香，伴有淡淡的草本香味，强调了其贵族酒的特性和些微单宁的香味。酒精度：13%



### **1928 ROSSO LAMBRUSCO 意大利之花红起泡葡萄酒** glass 一杯 39¥ bottle 一瓶 168¥

Bright ruby red in color, its aroma has strong hints of wild berries, especially raspberries. Fresh and smooth, it is excellent served with pizza, cold cuts and Bolognese pasta. Alc 9,5%

意大利之花 ROSSO LAMBRUSCO 红宝石般的晶透色泽，洋溢着野生浆果的芳香，宛若酸甜的桑椹子。其口感清爽细腻，是与冷切拼盘以及肉酱意面的绝佳搭配。酒精度：9,5%



### **2013 VALPOLLICELLA BERTANI 古典瓦尔波利塞拉 DOC 干红葡萄酒**

bottle 一瓶 388¥

The color is bright ruby red. The bouquet is intensely aromatic, with alluring scents of fresh, ripe cherries and plums. The flavor is dry, well rounded, with flavors of red berries and an appealing hint of almond in the finish. Excellent with red meats, roasts and hard cheeses. Alc 12,5%

紫罗兰红色。独具黑醋栗、李子、覆盆子、黑莓和香料的特点。在口中可感受到新鲜感以及酸度、甜度以及口味的绝妙平衡。酒精度：12,5%



### **2011 CHIANTI RISERVA 库尔切托齐安迪经典珍藏红葡萄酒** bottle 一瓶 398¥

Full-bodied and mouth-watering Chianti, with black tart fruit, smoke, dried and earth aroma. This robust red wine is made from Sangiovese grapes and offers mouth-watering juiciness and a satisfying finish. Excellent with steak, roast beef, pasta with meat sauce. Alc 13,5%

浓郁爽滑的基安蒂酒，伴随着黑色浆果和大地的芳香。这醇厚的红酒由 Sangiovese 葡萄制成，拥有爽滑的口感和令人满意的回味，配牛排，烤牛肉和肉酱面一同享用最佳。酒精度：13,5%



### **2010 PIO CESARE BARBERA D'ALBA "FIDES" 皮欧菲迪斯巴贝拉红葡萄酒**

bottle 一瓶 889¥

Right after the drawing off, this wine rests 20 months in medium toasted French oak casks. The tasting notes of fresh ripe fruit, pulp and spices, provide the Barbera d'Alba "Fides" with body, structure depth, full concentration and amazing harmony of flavours.

Sumptuous wine, meant to age. Alc 14,5%

PIO CESARE BARBERA D'ALBA "FIDES" 在中度制法式橡木桶中静置20个月，具有成熟水果，果肉以及香料的气息，赋予此酒整体感，结构感。风味的完全专注和和谐。酒体高雅。值得被久藏。酒精度：14,5%



### **2008 PIO CERASE BAROLO 皮欧巴楼洛红葡萄酒** bottle 一瓶 1198¥

This wine is aged in middle toasted French oak for 3 years. Excellent structure and harmony: black fruit and prune is folded together with delicate tones of cigar ash, crushed mineral, licorice, white truffle and dried raspberry. The tannins are firm, but polished and the wine leaves a lasting imprint of dark fruit and cola on the elegant finish. Alc 13,5%

此酒在法式橡木桶中经历了三年的酒酿。结构感强而协调感佳，黑浆果和西梅脯融合在一起，产生出类似雪茄的香气，夹带着甘草，白松露以及覆盆子的馨香。单宁气息丰沛，在持久而优雅的回味中流露出深色水果和可乐的味。酒精度：13,5%

## FRESH FRUIT JUICE 鲜榨果汁

cherry tomatoes 鲜榨樱桃番茄汁 28¥

orange 鲜榨橙汁 28¥

ace 意式特调 (橙, 胡萝卜, 柠檬) 28¥

watermelon\* 鲜榨西瓜汁 25¥

*\*available only during summer time*

*\*仅限夏季可选*



## COCKTAIL 鸡尾酒

Rum & Cola 可乐朗姆酒 40¥

(coca cola, rum - 可口可乐, 朗姆酒)

Americano 美式鸡尾酒 40¥

(martini rosso, campari, tonic water, angostura, slice of orange -

马天尼, 金巴利, 汤力水, 安高天娜苦酒, 橙子一片)

Mojito 莫吉托 42¥

(tonic water, rum, fresh mint leaf, lime, sugar - 汤力水, 朗姆酒, 薄荷, 绿柠檬, 糖)

Cuba Libre 自由古巴 42¥

(coca cola, rum, lime, brown sugar - 可口可乐, 朗姆酒, 红糖, 绿柠檬)

Negroni 内格罗尼酒 42¥

(martini rosso, campari, gin, slice of lemon - 马天尼, 金巴利, 金酒, 橙子一片)

Spritz 餐前鸡尾酒 38¥

(prosecco white wine, tonic water, aperol, olive, slice of orange -

阿佩罗开胃酒, 普罗赛考气泡干白, 汤力水, 橙子一片, 橄榄一颗)

## GRENADE 美味沙冰

Tropical Blu 蓝柑味 40¥

Mint 薄荷味 40¥

Strawberry 草莓味 40¥



Coca Cola 可口可乐 15¥

Fanta 芬达 15¥

Sprite 雪碧 15¥

## SOFTDRINK 软饮

Coca Cola Light 健怡可乐 15¥

Soda water 苏打水 - Tonic water 汤力水 20¥

Ginger ale 干姜水 20¥

Levico Italian water (750ml) 36¥

Bai Sui Shang (570ml) Chinese water 百岁山 10¥

"32" Italian Craft Beer 750ml 150¥

## ITALIAN

Menabrea Amber 美雅文达琥珀 330 ml 48¥

## BEERS

Menabrea Lager 美雅文达 330 ml 38¥

## 意大利啤酒

Moretti 莫纳迪 330ml 32¥

Birra Italia 意大利啤酒 330ml 28¥

Espresso 意式浓缩 25¥

Double espresso 双份意式浓缩 32¥

Macchiato 玛奇朵 28¥

Cappuccino 卡布奇诺 32¥

Caffè Latte 拿铁 30¥

Americano 美式 28¥

Hot milk 热牛奶 20¥

Hot Tea 茶 (one teapot two cup) (一壶配二个茶杯) 30¥

every cup more 每加一个茶杯 +5¥

Fresh lemon tea 鲜柠檬茶 28¥

## COFFEE & TEA

## 咖啡及茶

\*+ 3 RMB EVERY COFFEE COLD 只需增加 3 元, 所有咖啡可制成冰咖啡

# Italian Digestive

## 意大利利口酒



### *Amaro Montenegro* 蒙特内罗利口酒 *glass 一杯 39¥*

AMARO MONTENEGRO “The liqueur of the virtues”, was created in 1885 thanks to the lengthy, impassioned experiments of a famous distiller and herbalist, Stanislao Cobianchi. The name “Montenegro” is a dedication to the beautiful princess Elena of Montenegro, who was engaged to Victor Emanuel III. In its over 100 years of history, Amaro Montenegro has seen his success grow continuously up to the present day, now being one of the leading brands on the Italian market. Produced from a blend of over 40 different herbs from all over the world Montenegro involves a distinct soaking and distillation process which results in a liquor sweet in taste with a slightly bitter finish. Appreciated as a digestive for consumption after meals, with soda, on ice or even hot. Alc 23%

蒙特内罗利口酒. 酒精度 23% 蒙特内罗利口酒创建于 1885 年, 并在一个著名的酒庄经历了漫长的实验。“蒙特内罗”这个名字是美丽的公主埃伦娜黑山, 具有维克托·伊曼纽尔三世的奉献精神。蒙特内罗利口酒经历了 100 多年的历史, 成长为意大利市场上的领导品牌之一。蒙特内罗是由来自世界各地的超过 40 种不同的草药混合而成, 并涉及到不同的浸泡和蒸馏的过程, 导致先甜后苦的口感, 有助于食物消化, 可以与汽水混搭, 冷热均可。

### *Branca Menta* 布兰卡薄荷利口酒 *glass 一杯 39¥*

The refreshing mint Liqueur BRANCA MENTA is internationally renowned as the perfect all occasion refresher. Enjoy it straight, with a splash of mineral water or soda or as a long drink.

Best served chilled or on the rocks. Alc 28%

布兰卡薄荷利口酒 酒精度 28% 这款酒全球知名, 它在任何场合都被视作一款完美的提神酒。可以直接饮用, 也可以加兑薄荷水, 苏打水以使其保鲜饮用。

适合冷饮和摇匀后饮用

### *Limoncello* 柠檬利口酒 *glass 一杯 39¥*

“Liquore della Baronessa” is made with lemons from Carini, that is a place in Sicily known from ancient times for the particular composition of its soil, suited for the lemon cultivation. The lemon’s peelings are macerated and handled with brown sugar. Alc 28%

“Liquore della Baronessa” 用产自意大利卡里尼的柠檬制作而成, 那是来自一个意大利西西里的地方, 从适合柠檬种植的古代特殊成分土壤中, 使用柠檬剥下来的皮和红糖一同浸渍和处理而成。

## *Amaro Averna* 雅凡那利口酒 *glass 一杯 39¥*



AMARO AVERNA is a liquor that comes from a careful selection of herbs and roots that makes its taste delicate and its flavor unmistakable. Alc 29%

雅凡那利口酒 酒精度 >29 % 这款酒的配方来自精选的草本植物及根类植物调制而成，这使其美味及口感独一无二

## *Sambuca Molinari*

### 萨布卡特醇茴香利口酒 *glass 一杯 39¥*



SAMBUCA MOLINARI EXTRA (alc 40%) is achieved from the densely-sweetened infusion of the dried seeds of the star anise, from which have been extracted, through means of distillation, the essence of anise and essential oils constituting the liqueur's base. Alc 40%

酒精度 >40 % 莫里拉瑞萨布卡特醇茴香利口酒选用多种蒸馏法萃取其精华和精油作为基础配料，乃茴香酒之极品。饮用建议 >直接饮用，有利于消化，冰镇或加冰饮用，与烤咖啡豆混合饮用，与咖啡混合饮用，可做调酒。

## *Grappa Bianca Le Opere*

### 比安卡葡萄蒸馏酒 *glass 一杯 42¥*



Crystal colored grappa with characteristic fruit aroma. Smooth in the taste, clean and delicate. Typical taste. Persistent after taste. Type of variety: from white and red grapes. Alc 40%

酒精度 >40 % 水晶般颜色的格拉巴酒具有特色的果香味。口感平滑，光洁细腻的味道，拥有持久的回味。葡萄品种：白葡萄和红葡萄的混合。

## *Grappa Ripassata Barrique Prosecco*

### 橡木桶普罗塞科葡萄蒸馏酒 *glass 一杯 49¥*



Amber in colour with golden hues, its aroma releases floral notes and hints of soft wood, while to the taste it is soft with slight hints of red fruit and yeast. Double distilled grappa. The double distillation process enhances this product's unique characteristics. Alc 40%

酒精度 >40 % 琥珀色中略偏金色色调，其芳香释放出花香和软木香味，品尝起来带着幽香和红水果发酵的柔和。双重蒸馏。通过双蒸馏白兰地，能提升酒体的特色。

One glass 一杯 (35 ml)